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PROTOKÓŁ Nr XI/07 
z przebiegu XI sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 5 czerwca 2007 roku 
______________________________________________________________________________ 
 

 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 16
10

.
 
  

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 15 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady Miasta, 

który przywitał zebranych. Lista  obecności stanowi załącznik.  

 Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszej sesji uczestniczą przedstawiciele 

dziecięcego parlamentu z osiedla Mierzwiączka, wybranego w miesiącu maju z dzieci tego osiedla 

(Damian Wesołowski i Wojtek Stępniak) i poprosił Radę o wyrażenie zgody na zajęcie miejsc 

przez chłopców przy stole radnych. Radni wyrazili zgodę. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w miesiącach kwiecień/maj odbyły się 
zebrania sprawozdawczo wyborcze w poszczególnych osiedlach na terenie miasta i poprosił o 

przedstawienie nowych przewodniczących zarządów osiedlowych. 

 

Przewodniczący Komisji Samorządu i Porządku Publicznego - Waldemar Potyra 
poinformował, że nowymi Przewodniczącymi Zarządów Osiedli zostali: 

 

Osiedle Irena - Roman Anyszkiewicz 

Osiedle Jagiellońskie - Danuta Krajewska 

Osiedle Lotnisko - Ryszard Głodek 

Osiedle Masów - Helena Kasprzak 

Osiedle Michalinów - Sławomir Świątkowski 

Osiedle Mierzwiączka - Dariusz Wojdat 

Osiedle Młynki - Dorota Piasecka 

Osiedle Podchorążych - Krystyna Żurawska 

Osiedle Pułaskiego - Krzysztof Rudnicki 

Osiedle Rycice - Janusz Kozicki 

Osiedle Starówka - Krystyna Wojczakowska 

Osiedle Staszica - Sławomir Opaliński 

Osiedle Stawy - Andrzej Czarnecki 

Osiedle 15 Pułku Piechoty "Wilków" - Dorota Krypska 

Osiedle Wiślana - Mieczysława Pyt 

Osiedle Wiślana - Żwica - Antoni Kujda 

Osiedle Żdżary - Ewa Przerwa. 
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Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński poinformował, że do porządku obrad sesji, 

który otrzymali radni wprowadza autopoprawkę, dodając punkt 6p - dotyczący rozpatrzenia 

uchwały odnośnie zajęcia przez Radę Miasta stanowiska w sprawie kanalizacji deszczowej wraz z 

urządzeniami położonymi na terenie Osiedla Lotnisko oraz, że wprowadza zmianę kolejności 

rozpatrywania punktów 6m z 6l. Jednocześnie jako pierwszą proponuje rozpatrzenie uchwały 6j - 

to jest zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej za 2006 r. 

 

Radny Andrzej Banaś podał wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego 

rozpatrzenia uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę Osiedla 

Lotnisko w Dęblinie. W uzasadnieniu wniosku radny poinformował, że projekt uchwały jest 

niezgodny z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków, 

ponieważ interpretacją, jest nowa działalność w zakresie zaopatrzenia w wodę, która jest zła. 

Projekt uchwały jest również niezgodny z prawem miejscowym, a więc z zatwierdzeniem taryf 

obowiązujących na terenie Dęblina. 

 

Burmistrz Miasta powiedział, że jego głos będzie głosem przeciwnym do wniosku radnego 

Andrzeja Banasia i chciałby, aby kwestia wysokości taryf była rozstrzygnięta po dyskusji 

merytorycznej w punkcie porządku obrad dotyczącym rozpatrywania projektu uchwały, natomiast 

jest zdecydowanie przeciwny, aby zdejmować ten punkt na etapie uzgadniania porządku obrad. 

 

Przystąpiono do głosowania wniosku radnego Andrzeja Banasia. "Za" wnioskiem był 1 głos, przy 

7 przeciw i 6 wstrzymujących się. Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 

 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Wolne wnioski. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dęblinie za 2006 r.; 

b) nadania nowej nazwy ulicy na terenie osiedla mieszkaniowego Młynki w Dęblinie, 

dotychczas wchodzącej w skład ul. Modrzyckiej; 

c) zamiany działek przy ul. Asnyka i Kazimierza Jagiellończyka; 

d) zamiany działek przy ul. Słowackiego; 

e) nabycia działek nr 2100 i nr 1982/2 położonych przy ul. Polnej i ul. Słowackiego; 

f) nabycia działki nr 2057 położonej przy ul. Stawskiej; 

g) przeniesienia własności działek za wynagrodzeniem; 

h) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania Centrum w 

Dęblinie; 

i) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie gospodarowania gminnymi lokalami 

użytkowymi; 

j) zmiany uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2007 r.; 
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k) przyjęcia Sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Dęblin, a 

także Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin; 

l) stanowiska w sprawie urządzeń wodociągowych położonych na terenie Osiedla Lotnisko w 

Dęblinie; 

m) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę Osiedla Lotnisko w Dęblinie; 

n) ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej od wzrostu wartości nieruchomości w 

wyniku podziału; 

o) ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej od wzrostu wartości nieruchomości w 

wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej; 

p) dotycząca stanowiska w sprawie kanalizacji deszczowej wraz z urządzeniami położonymi 

na terenie Osiedla Lotnisko. 

7. Analiza utrzymania dróg gminnych wraz z oznakowaniem oraz podsumowanie zimowego 

utrzymania dróg i chodników na terenie miasta Dęblin w okresie zimowym 2006/2007. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

9. Zatwierdzenie protokołów z IX i X sesji Rady Miasta. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad. pkt 3.  
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński poinformował, że w okresie między IX a X sesją 
uczestniczył w zebraniach sprawozdawczo-wyborczych na osiedlach naszego miasta. 

� W dniu 18.05. - uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej, gdzie było omawiane sprawozdanie finansowe SPZOZ za 2006 r. 

� W dniu 23.05. - uczestniczył we wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Powiatu oraz Komisji Gospodarki Komunalnej Rady 

Miasta Dęblin. Tematem posiedzenia była analiza potrzeb w zakresie drogownictwa na przyszłe 

lata na terenie miasta Dęblin oraz przegląd stanu dróg powiatowych. 

� Wraz z radnymi i Burmistrzem Miasta uczestniczył w obchodach 40-lecia kapłaństwa księdza 

kanonika Mariana Pyrki. 

� W dniu 23.05. - uczestniczył w obchodach 40-lecia Szkoły Podstawowej nr 5 -  Przewodniczący 

przekazał dyrektorowi Szkoły wyrazy podziękowania za bardzo dobrze zorganizowaną 
uroczystość; 

� W dniu 27.05. - uczestniczył w obchodach 15-lecia Zespołu Pieśni i Tańca "Dębliniacy" - tu 

Przewodniczący przekazał podziękowanie dyrektor Miejskiego Domu Kultury za promowanie 

kultury i bardzo dobrze przygotowaną imprezę plenerową. 
� W dniu 1.06. - brał udział w otwarciu XVII Młodzieżowych Igrzysk Lekkoatletycznych Szkół 

Dęblina. 

� W tym samym dniu uczestniczył w przysiędze Szkoły Młodszych Specjalistów Wyższej Szkoły 

Oficerskiej Sił Powietrznych; 

� W dniu 2.06. - uczestniczył w spotkaniu maturzystów z Liceum Ogólnokształcącego w Dęblinie 

z roku 1957; 

� W dniu 3.06. - brał udział w uroczystościach w Brzezinach poświęconych pamięci poległych i 

pomordowanych w latach 1944-1946 żołnierzy Armii Krajowej. Organizatorem uroczystości był 

Światowy Związek Żołnierzy Armii Krajowej - Oddział Krakowski, mszę celebrował kapelan 

AK. 
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Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że po ostatniej sesji roboczej (w dniu 

24 kwietnia) odbyła się uroczysta sesja Rady Miasta z okazji rocznicy 3 Maja, w której 

uczestniczyli radni Rady Miasta. 

Praca Urzędu Miasta w tym czasie była skoncentrowana na przygotowaniu materiałów na 

dzisiejszą sesję. A po za tym: 

� dokonana została reorganizacja Urzędu Miasta. Wprowadzono zmiany organizacyjne. Powstały 

nowe wydziały, nastąpiły zmiany na stanowiskach naczelników Wydziałów.  

- Pozostał Wydział Organizacyjno-Administracyjny, Biuro Rady Miasta i Urząd Stanu 

Cywilnego.  

- W Wydziale Finansowym został wyodrębniony Referat Podatkowy.  

- Dotychczasowy Wydział Spraw Społecznych został podzielony na dwa wydziały: Wydział 

Oświaty, Kultury i Sportu i Wydział Spraw Obywatelskich i Społecznych.  

- Przekształcony został Wydział Promocji i Rozwoju Miasta, otrzymał nazwę Rozwoju Miasta 

i Inwestycji - w ramach tego wydziału są sprawy promocji miasta, strategii rozwoju, 

projektów programów unijnych, działalności gospodarczej i inwestycji.  

- Na bazie Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej po wyłączeniu inwestycji 

powstał Wydział Gospodarki Mieniem Komunalnym.  

- Nastąpiły również zmiany na stanowiskach naczelników i tak naczelnikiem Wydziału 

Gospodarki Komunalnej został Krzysztof Kuropatwa, naczelnikiem Wydziału Rozwoju 

Miasta i Inwestycji został Henryk Rozenbajgier. W Wydziale Spraw Obywatelskich i 

Społecznych obowiązki naczelnika pełni Michał Dziubka, natomiast funkcję naczelnika 

Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu od dnia 1 czerwca pełni Czesław Matysek, który został 

wybrany na podstawie publicznego naboru przeprowadzonego w miesiącu maju. Pozostała 

obsada stanowisk pozostała bez zmian. 

� Wprowadzana jest reorganizacja szkół zgodnie z uchwałami Rady Miasta.  

- Przygotowane zostały arkusze organizacyjne poszczególnych szkół i placówek oświatowych 

uwzględniające zmiany wprowadzone uchwałami Rady Miasta, a więc dołączono do 

istniejącego Zespołu Szkół Ogólnokształcących Szkołę Podstawową nr 5 oraz do Zespołu 

Szkół Nr 4 dołączono Gimnazjum Nr 2. W/w arkusze zostały przesłane do Kuratora i 

otrzymały pozytywną opinię. 
- Przeprowadzony został konkurs na dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących (SP Nr 5, 

Gm. Nr 1 i LO). Była jedna kandydatura - Pana Romana Dariusza Bytniewskiego poparta 

jednogłośnie przez komisję konkursową. W najbliższym czasie będzie wystąpienie do 

Kuratora Oświaty z informacją o zamiarze powołania Pana Bytniewskiego na dyrektora. 

- W związku ze złożonym wnioskiem o przejście na emeryturę została odwołana ze 

stanowiska dyrektora Gimnazjum Nr 2 Pani Hanna Skolimowska. 

- Gimnazjum Nr 2 wchodzi w  skład Zespołu Szkół Nr 4 , którego dyrektorem pozostaje Pani 

Zofia Mazurek. 

- Z dniem 31.08.2007 r. przestaje pełnić funkcję dyrektora Pani Urszula Garwolińska - 

dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowczego w związku ze złożoną rezygnacją i 

planowanym przejściem na emeryturę. Na to stanowisko został ogłoszony konkurs. Termin 

składania ofert jest wyznaczony do dnia 25 czerwca.  

- Została wszczęta procedura dalszego powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 

bez konkursu p. Waldemarowi Jakubikowi. Są pozytywne opinie Rady Pedagogicznej i 

Rodziców. W najbliższym czasie będzie wystąpienie do Kuratora Oświaty, ponieważ 
potrzebna jest jego zgoda na przedłużenie pełnienia obowiązków. 

� Trwają przygotowania do organizacji Dni Dęblina i jest już ustalony ostateczny program. W 

skrócie wygląda on następująco: 

- 15.06. - wernisaż w MDK i zawody strzeleckie służb mundurowych; 

- 16.06. - dzień sportowy; 
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- 17.06. – „główna impreza” - od godz. 9
00

 rejs statkiem po Wiśle a od godz. 15
00

 festyn Radia 

Lublin, gwiazdą wieczoru będzie Patrycja Markowska. 

� Trwa realizacja kanalizacji sanitarnej w centrum miasta.  

- Prace wykonywane są na ulicach Okólnej, PCK, Rynek i na przepompowni. Wartość 
zafakturowanych prac na dzień 31.05. wynosi 756.049,80 zł netto.  

- Urząd wystąpił już o refundację części wydatków ze środków Zintegrowanego Programu 

Operacyjnego Rozwoju Regionalnego.  

- W dniu 2.05. została podpisana umowa z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Lublinie na zaciągnięcie pożyczki na to zadanie w kwocie 675 tys. zł, 

jest to pożyczka częściowo umarzalna.  

� Z końcem maja rozpoczęła się kontrola obowiązku zawarcia umów na wywóz śmieci. Są już 
pierwsze efekty kontroli, ponieważ bardzo poważnie wzrosła ilość zawieranych umów z 

Miejskim Zakładem Gospodarki Komunalnej w zakresie wywozu nieczystości stałych. 

� Na sesjach Rady podnoszona jest kwestia koszenia trawników i tu Burmistrz wyjaśnił, że na 

drogach gminnych koszenie zostało zlecone MZGK, ale do tej pory Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad nie rozstrzygnęła jeszcze przetargu na koszenie poboczy dróg krajowych 

i dlatego też zostało wydane polecenie MZGK, aby w pierwszej kolejności wykosić trawę na 

drogach krajowych, gdyż są to główne ciągi komunikacyjne w mieście. Burmistrz ma nadzieję, 
że miasto otrzyma rekompensatę z tego tytułu. Pobocza dróg powiatowych i wojewódzkich są w 

obecnym czasie koszone.  

� Z dniem 1 czerwca zostało zatrudnionych 5 pracowników interwencyjnych, którzy zostali 

skierowani do prac porządkowych. 

� Trwają uzgodnienia w zakresie dokumentacji technicznej drogi nr 48. Zostały wniesione uwagi 

w zakresie lokalizacji zatok autobusowych i parkingowych oraz miejsc przejścia dla pieszych. 

Udało się również wyjść z problemu odprowadzenia wody deszczowej na ulicy Kockiej. 

� Razem z Komisją Gospodarki Komunalnej naszej Rady i Komisją Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Powiatu został zrobiony przegląd dróg powiatowych. 

Radnym Powiatu przekazano oraz pokazano najistotniejsze problemy na drogach należących do 

powiatu. 

� Wprowadzone zostały zmiany w budżecie miasta w związku ze zmianą kwot dotacji celowych. 

Po zmianach plan dochodów wynosi - 37.089.364 zł. A plan wydatków - 38.539.364 zł. 

� Wprowadzone zostały zmiany w składzie Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Ze składu Komisji odwołane zostały: Teresa Smolak, Danuta Wojciechowska, 

Dagmara Jarosz i Jadwiga Noworolnik. Skład Komisji uzupełniony został przez Barbarę 
Bochyńską, Magdalenę Trych i Teresę Wilk. 

� Na dzień 11.06.2007r. ogłoszony został przetarg ustny (licytacja) na sprzedaż mieszkania nr 27 

w bloku 13 na osiedlu Wiślana. Cena wywoławcza wynosi 56 tys. zł.   

� Rozstrzygnięty został przetarg na opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

"Kurnotka" na kwotę 30.500 zł.  

- Rozpisany został przetarg na obszar "Nadatki". Termin składania ofert jest do dnia 

14.06.2007 r. 

- Do publicznego wglądu zostały skierowane zmiany planu "Centrum"II oraz "Wiślana-

Żwica". 

� Rozstrzygnięty został konkurs na realizację zadań pożytku publicznego w 2007 roku 

dofinansowanych z budżetu miasta. Postanowiono dofinansować następujące zadania: 

- 70 tys. zł - KKS "Czarni" - piłka nożna 

- 20 tys. zł - KKS "Czarni" - szachy i brydż sportowy 

- 10 tys. zł - KKS "Czarni" - tenis ziemny 

- 6.500 zł - Klub "LOB" - tenis stołowy 

- 6.500 zł - Klub "BUDO" - sporty walki 
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- 6.500 zł - Klub "Staszica" - sporty walki 

- 6.500 zł- Szkła Teakwondo - sporty walki 

- 4.000 zł - Klub "Staszica" - zajęcia sportowo- rekreacyjne na osiedlu  

- 5 tys. zł - Polskie Stowarzyszenie Diabetyków - na profilaktykę 
- 2 tys. zł - Lokalna Organizacja Turystyczna "Powiśle" - na przygotowanie publikacji. 

� Zakończyły się zebrania sprawozdawczo-wyborcze na poszczególnych na Osiedlach. Burmistrz, 

który uczestniczył we wszystkich zebraniach, złożył gratulacje nowym przewodniczącym 

zarządów osiedlowych.  

� Przez cały okres między sesjami trwały negocjacje z Wojskową Agencją Mieszkaniową w 

różnych sprawach, a między innymi o: 

- przejęcie wodociągu na osiedlu Lotnisko, 

- przejęcie sieci kanalizacji deszczowej na osiedlu Lotnisko, 

- przejęcia oświetlenia ulicznego w osiedlu Stawy, 

- odszkodowaniu za niedostarczenie lokali socjalnych dla lokatorów WAM-owskich, którzy 

nie płacą czynszu a mają orzeczone prawo do eksmisji z prawem do lokalu socjalnego, oraz 

ewentualnego najmu lokali od WAM-u (obecnie proponowana stawka czynszu jest nie do 

przyjęcia, gdyż wynosi 7 zł za m
2
),  

- wystąpienie do WAM o przekazanie terenu za kotłownią na osiedlu Wiślana oraz do Agencji 

Rolnej Skarbu Państwa o przekazanie nieodpłatne działki na Żdżarach przy ulicy Środkowej, 

która wchodzi w skład terenu przygotowywanego pod plac zabaw. 

� Burmistrz uczestniczył we wstępnym spotkaniu z przedstawicielami środowiska 15 Pułku 

Piechoty Wilków w sprawie organizacji obchodów święta 15 Pułku Piechoty Wilków. 

� W dniu 12.05. - Burmistrz przywitał przybyłą do Dęblina Panią Eugenię Waśkowską - 

repatriantkę z Kazachstanu, zgodnie z zaproszeniem Rady Miasta i wskazaniem lokalu do 

zamieszkania (osiedle Wiślana, blok nr 15). 

� W dniu 14.05. - uczestniczył w konferencji z posłem Jarosławem Żaczkiem, Marszałkiem 

Województwa Lubelskiego i dyrektorów Urzędu Marszałkowskiego w sprawie programów 

unijnych. Informując, że preferowane będą wnioski kompleksowe i realizowane na przykład 

przez kilka samorządów. 

� W dniu 18.05. - uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ poświęconemu 

sprawozdaniu finansowemu. 

� W dniu 21.05. - uczestniczył w obchodach święta Straży Pożarnej w Komendzie Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Rykach. 

� W dniu 22.05. - uczestniczył w konferencji z wojewodą lubelskim na temat zarządzania 

kryzysowego. 

� W dniu 24.05. - uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Telekomunikacji Kolejowej w 

sprawie telefonizacji osiedla stawy. Telekomunikacja ma przedstawić koncepcję i ewentualne 

oczekiwania od miasta. 

� W dniu 24.05. - Burmistrz uczestniczył w jubileuszu 40-lecia kapłaństwa księdza kanonika 

Mariana Pyrki proboszcza Parafii pod wezwaniem św. Piusa V. 

� W dniu 26.05. - uczestniczył w obchodach jubileuszu 40-lecia Szkoły Podstawowej Nr 5. 

� W dniu 27.05. - uczestniczył w obchodach 15-lecia Zespołu Pieśni i Tańca "Dębliniacy" w 

Miejskim Domu Kultury połączonych z Dniem Działacza Kultury. 

� W dniach 30 i 31.05. - Dęblin gościł uczestników Rajdu Wisły, imprezy promującej budowę 
ścieżki rowerowej wzdłuż całej Wisły. W Dęblinie był nocleg, meta oraz start do kolejnego 

etapu pod Pomnikiem Bohaterskich Lotników Szkoły Orląt. Burmistrz podziękował 

Komendantowi WSOSP za zorganizowanie uroczystej oprawy startu kolejnego etapu do 

Warszawy oraz dyrektorowi ZSZ Nr 1 za zorganizowanie noclegu dla tak dużej liczby osób 

(około 150). 
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� W dniu 31 .05. - uczestniczył w międzynarodowej konferencji w Lublinie na temat szans 

Lubelszczyzny w Unii Europejskiej. W konferencji uczestniczyli: wojewoda, marszałek, 

europosłowie z Lubelszczyzny a także z Holandii, Włoch i Wielkiej Brytanii. 

� W dniu 2.06. - zostało zorganizowane spotkanie w Ratuszu z absolwentami Liceum 

Ogólnokształcącego - matura 1957 r. 

� W dniu 3.06. - Burmistrz uczestniczył w uroczystościach w Brzezinach poświeconych 

pamięci poległych żołnierzy Armii Krajowej zgrupowania "Orlik" i "Zagon". W 

uroczystościach brało udział wojsko z dęblińskiej Twierdzy. 

� W dniu 1.06.- uczestniczył w XVII Igrzyskach Młodzieży Szkolnej w lekkiej atletyce, które 

odbyły się na stadionie WSOSP. Burmistrz podziękował Komendzie Szkoły za udostępnienie 

obiektów. 

� W dniu 1.06. - Burmistrz brał udział w przysiędze żołnierzy Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił 

Powietrznych w Dęblinie.  

 

Pani Beata Siedlecka - radca prawny Urzędu Miasta poinformowała, że z upoważnienia Rady 

Miasta broniła w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym stanowiska Rady wyrażonego w 

uchwale Nr VI/21/2007 z dnia 30 stycznia 2007 r. odrzucającej zarzuty Pana Jarosława Wieczorka 

jakoby Rada przyjmując uchwałę w dniu 4 lipca 2006 r. w sprawie górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych naruszyła interes prawny Pana 

Wieczorka. Sąd przychylił się do argumentów podniesionych w odpowiedzi na skargę, którą Pani 

mecenas złożyła w imieniu Rady i po rozpatrzeniu sprawy oraz wysłuchaniu stanowisk stron Sąd 

oddalił skargę Pana Jarosława Wieczorka jako niezasadną, czym przyczynił się do tego, że 

uchwała przyjęta w dniu 4 lipca 2006 r. w sprawie górnych stawek opłat za wywóz odpadów 

komunalnych jest prawomocna i obowiązuje na terenie Dęblina jako przepis prawa miejscowego.    

 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Henryk Wiejak zadał pytania: 

� Czy został zabezpieczony lokal w bloku 13 na parterze w osiedlu Wiślana (były wybite szyby)? 

� Czy będzie zastępca burmistrza, jeżeli tak, to od kiedy? 

� Jak pan Burmistrz zamierza pracować w temacie bezrobocia? 

� Jak wygląda sprawa monitoringu kanalizacji burzowej w osiedlu Wiślana? 

� Czy reorganizacja Urzędu Miasta obciąży budżet miasta? 

� Jak wygląda współpraca z miastami partnerskimi za granicą? 

 
Radny Wiejak podał również wnioski: 

� o podjęcie działań w celu uhonorowania dyrektor Miejskiego Domu Kultury za całokształt  

dotychczasowej pracy, 

� o podjęcie działań w celu usunięcia przełomu w drodze obok Przedszkola PKP (dawnego) 

obecnie miejskiego przy ul. Michalinowskiej - wn. nr 117/07, 

� o podjęcie działań w celu przekwaterowanie uciążliwej rodziny z bloku nr 41 w osiedlu Wiślana 

- wn.nr 119/07, 

� o podjęcie działań w celu oczyszczenia zatoczki parkingowej przy ulicy Stężyckiej naprzeciw 

apteki - dom książki- sklep Max - wn.nr 120/07, 

� o podjęcie działań w celu zainstalowania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic 

Warszawskiej - 1 Maja i Składowej - wn. nr 121/07, 



 

 

______________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XI z sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 5 czerwca 2007 r. 

 

8 

� o podjęcie działań w celu pozostawienia w dotychczasowym miejscu punktu sprzedaży prasy na 

peronie dworca PKP – między innymi Państwa Wojewódzkich - wn. nr 122/07, 

� o podjęcie działań w celu usunięcia nadmiaru trawy z placów miejskich - wn.nr 118/07. 

 

Radny Krzysztof Karbowski podał wnioski: 

� o zwołanie posiedzeń Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej poświęconych tematom: 

działalności Zespołu  Pieśni i Tańca "Dębliniacy" i targom turystycznym; 

� o przygotowanie odpowiedniej promocji miasta w zakresie odpowiednich materiałów (map, 

przewodników, folderów, i itp.); 

� o spowodowanie, aby Lokalna Organizacja Turystyczna "Powiśle" przystąpiła do Polskiej 

Organizacji Turystycznej; 

� o nawiązanie współpracy z Lubelską Organizacją Turystyczną; 
� o spowodowanie uporządkowania wszystkich miejsc pamięci narodowej; 

� o zdemontowanie ławek oraz koszy przy Alei Lotników (są zaniedbane i brudne); 

� o spowodowanie "aby zwiększyć nacisk na czystość w mieście"; 

� o podcięcie drzew, szczególnie na trasie procesji w dniu Bożego Ciała; 

� o oznakowanie miejsc postoju mikrobusów; 

� o spowodowanie likwidacji dzikich wysypisk śmieci w całym mieście, a w szczególności: przy 

cmentarzu wojennym, przy Płycie nad Wisłą, w ulicy Składowej, Konopnickiej; 

� o odcięcie gałęzi potężnego drzewa, które złamało się na skwerze od strony ulicy Lotników; 

� o spowodowanie, aby strona internetowa Dęblina była uaktualniana na bieżąco oraz aby widniał 

na niej herb miasta zgodny ze statutem; 

� o spowodowanie częstszych kontroli prędkości przejeżdżających pojazdów na ulicy 

Warszawskiej.     

 

Radny Waldemar Potyra podał wnioski: 

� o jak najszybsze wykoszenie działki przy ulicy Niepodległości (działka sprzedana przez 

miasto); 

� uporządkowanie terenu przy ulicy Żabiej (wykosić trawę i zarośla, nawieźć ziemię); 
� o postawienie leżącego znaku przy ulicy Środkowej; 

� o weryfikację wszystkich znaków drogowych (bardzo dużo znaków na terenie miasta jest 

zamalowanych);  

� o podcięcie drzew w ciągu pieszym ulicy Staromiejskiej; 

� o usunięcie suchego drzewa przy ulicy Okólnej. 

� o usunięcie pnia złamanego drzewa i starej reklamy na terenie Komisariatu Policji.  

Radny zadał pytanie - kiedy będzie realizowany plan zagospodarowania przestrzennego Żdżary I, 

a konkretnie poszerzony wjazd w małą uliczkę przy ulicy Staromiejskiej.  

Na zakończenie podziękował Prezesowi MZGK za pomoc w wykoszeniu traw. 

 

Radny Tadeusz Oryl zadał pytanie:  

� Jakie są nadzieje na wykonanie ciągu pieszego wzdłuż ulicy Jagiellończyka na osiedlu 

Jagiellońskie? 

 

Radny T. Oryl podał wnioski: 

� o wzbogacenie programu w obchodów "Dnia Dęblina" poprzez wyrażenie zgody na 

wystąpienie młodzieżowych zespołów z terenu Dęblina. „Będzie to swoisty jednoczenie 

przegląd amatorskich młodocianych zespołów muzycznych” - wn. nr 114/07, 

� o spowodowanie bardziej solidnego remontu cząstkowego nawierzchni dróg a głównie ul. 

Jagiellończyka, która jest główną ulicą na osiedlu - wn. 115/07, 
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� o spowodowanie przystąpienia do okresowych czynności związanych z koszeniem trawy na 

boisku osiedlowym - wn. nr 116/07. 

 
Radny Andrzej Banaś -  
� Prosił o sprawdzenie włączania się oświetlenia ulicznego. Zdaniem radnego oświetlenie 

(przynajmniej na Masowie) jest zbyt późno włączane i za wcześnie gaszone.   

� Zapytał: 

- czy planowana jest wymiana przystanku w roku 2007 na osiedlu Masów; 

- kiedy będzie wykoszona trawa na działce przy ulicy Podchorążych, będąca własnością 
gminy i zostanie nawieziony żużel na drogach osiedlowych (około trzech wywrotek). 

� Radny zawnioskował o uruchomienie i włączenie jednej lampy oświetleniowej ulicznej przy 

blokach na Podchorążych (jest sztyca i oprawa). 

� Agencja Mienia Wojskowego dała ogłoszenie o sprzedaży na terenie miasta Dęblina terenu 

składającego się z trzech działek (powierzchnia około 27,5 ha). Czy Pan Burmistrz podjął jakieś 
działania w zakresie kupna tej ziemi, byłoby to z dużą korzyścią dla miasta. 

� Na ulicy Spacerowej tworzą się bardzo duże zastoiny wodne nie tylko przy działkach, ale 

również przy nieruchomościach prywatnych. Jest to nowa droga objęta jeszcze gwarancją, radny 

prosił Burmistrza o wywieranie nacisku na Starostwo w celu likwidacji tych zastoin. 

 

Radny Henryk Brożyna zadał pytania: 

� Kiedy będzie przetarg na oświetlenie ulicy Spacerowej? 

� Kiedy będzie wykoszona trawa z terenów gminnych na osiedlu Lotnisko? 

� Kiedy nareszcie zostanie wykonana kanalizacja deszczowa na ulicy Spacerowej, nawet to co 

jest, jest źle wykonane? 

� Kto wydał zgodę na wykonanie koperty na parkingu przed sklepem Pani Majewskiej? 

� Na jakim etapie jest przyjęcie ulic Ścibiora i Kowalskiego? 

� Kiedy będzie wykonane oznakowanie poziome na osiedlu? 

� Kiedy nareszcie będzie pomalowany przystanek na osiedlu? 

 

Radny Waldemar Chochowski podał wnioski: 
� o likwidację bardzo dużych zastoin wodnych na ulicy Towarowej; 

� o wycięcie zaznaczonych drzew (stare topole) i wykarczowanie korzeni drzew już wyciętych.  

Z korzeni, które rozsadzają płytki chodnika odrastają gałęzie przyjmując formę krzaków, 

zwężając przy tym chodnik; 

� o oczyszczenie ulicy Towarowej z piachu nagromadzonego wzdłuż chodnika;   

� o powołanie zespołu, który oceniałby stan drzewostanu w całym mieście, ponieważ jest on w 

bardzo złym stanie. Od kilku lat podcinkę drzew robi się tylko interwencyjnie. 

 

 

Ad. pkt 5. 
Wolne wnioski. 
 

Radny Stanisław Kopacz podał wnioski: 

� o wykoszenie trawy na placu zabaw przed budynkiem nr 20 przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków 

- wn. nr 105/07; 

� o wykonanie oznakowania w zatoczkach postojowych oznakowania poziomego zgodnie z 

planem organizacji ruchu - wn, nr 106/07 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla - Ryszard Głodek 
� Podał wniosek o przyspieszenie instalacji kamery monitorującej na osiedlu Lotnisko. 
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� Wnioskował o dofinansowanie świetlicy osiedlowej. 

 

Pani Renata Poreda - dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6 w Stawach podziękowała 

Burmistrzowi za okazaną pomoc po zawaleniu się drzewa na budynek szkolny. 

 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Jagiellońskie - Danuta Krajewska zgłosiła wnioski o: 

� budowę ciągu pieszego wzdłuż ulicy Kazimierza Jagiellończyka - wn. nr 107/07; 

� utwardzenie terenu pod boisko do piłki ręcznej i koszykowej - wn. nr 110/07; 

� systematyczne wykaszanie traw na terenie boiska oraz placu zabaw przez stosowne służby 

MZGK - wn.108/07; 

� likwidację zastoiny wodnej na skrzyżowaniu ulic Królowej Jadwigi z ulicą Władysława Jagiełły 

oraz ul. Królowej Jadwigi z ulicą Władysława Warneńczyka - wn. nr 109/07; 

� oraz zadała pytanie dotyczące - na co zarząd osiedla może wydatkować środki przyznane z 

budżetu miasta? 

 

Radny Krzysztof Karbowski 
� Podał wniosek, aby w ramach modernizacji drogi krajowej nr 48 Burmistrz rozważył 

podwyższenie okrawężnikowania trawników od strony chodnika. 

 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Podchorążych - Krystyna Żurawska podała wnioski: 

� o wykonanie oświetlenia w ul. Balonna przy wiadukcie od strony cmentarza z kierunku ul. 

Podchorążych (min. 2 lampy) oraz ustawienie ławki (na wysokości Eurocontrol) dla 

przechodniów i czekających na busy - wn. nr 111/07; 

� o zaplanowanie w budżecie na 2008 rok modernizacji chodnika przy ul. Podchorążych wraz z 

budową ścieżki rowerowej oraz ustawienie przy ul. Podchorążych ławek na wysokości osiedla 

oraz przejścia dla pieszych przy WZInż. dla osób starszych i matek z dziećmi;  

� o wycięcie krzewów i drzew na łuku ul. Podchorążych przy starym przejeździe - wn. nr 113/07; 

� o utrzymaniu czystości na przystanku w ul. Podchorążych - kierunek miasto – oraz utworzenia 

wysepki, ustawienia ławki lub wiaty, a także utworzenie przejścia dla pieszych na przystanek 

lub zmianę ruchu (linia przerywana zamiast ciągłej na tym odcinku)". Pani Żurawska proponuje 

przeniesienie niewykorzystanego przystanku z kierunku na Lotnisko przy ul. Warszawskiej na 

ul. Podchorążych. 

 

 

Ad pkt 6a.  
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2006 r. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że zgodnie z ustawowymi przepisami dyrektor jednostki organizacyjnej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej zobowiązany jest sporządzić roczne 

sprawozdanie finansowe z działalności jednostki, nie później niż w ciągu 3 miesięcy od dnia 

bilansowego i przedłożyć je do zatwierdzenia Radzie Miasta, która jest zobowiązana zatwierdzić 
przedłożone sprawozdanie nie później niż w ciągu 6 miesięcy od zakończenia roku bilansowego. 

Sprawozdanie finansowe zaopiniowane pozytywnie przez Radę Społeczną Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej na posiedzeniu w dniu 18 maja 2007 r. zostało 

przedłożone przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej do 

zatwierdzenia na sesji Rady Miasta. 

 Burmistrz poinformował również, że rok 2006 zamknął się wynikiem dodatnim, około 160 

tys. zł i wskaźnik tego wyniku rośnie. Obrót placówki również wzrósł, ponieważ w 2005 roku był 
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około 1mln 100 tys. zł natomiast w roku 2006 wyniósł ponad 1 mln 400 tys. zł. Jest zachowana 

płynność finansowa placówki. Projekt uchwały i sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 

Radny Tadeusz Oryl zapytał - jaki jest los samochodu zakupionego przez Panią dyrektor 

Howorus, który najpierw służył jako karetka, później stał gdzieś w garażu, a następnie słuch o nim 

zaginął. 
 

Dyrektor SPZOZ – Leon Famulak odpowiedział, że radny Oryl powinien być zorientowany o 

losie samochodu, ponieważ sprawa rozwiązała się w marcu 2005 roku, kiedy nie był jeszcze 

dyrektorem, natomiast radny Oryl był radnym Rady Miasta i powinien pamiętać fakt sprzedaży 

samochodu, ponieważ bez wiedzy Rady Miasta samochód nie mógł być sprzedany. Na sprzedaży 

samochodu SPZOZ poniosło stratę, ponieważ samochód był zakupiony za 60 tys. zł, a został 

sprzedany za 10 tys. zł. W chwili obecnej SPZOZ posiada samochód zakupiony przez Urząd i jest 

to stara karetka marki "Polonez". Na razie spełnia swoją funkcję bycia pojazdem do transportu 

sanitarnego, ale niedługo przychodnia będzie zmuszona zrezygnować z usług transportowych albo 

zakupić jakiś nowy pojazd.   

 

Ponieważ nie było więcej chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/55/2007 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2006 r. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę. 
 

Po przewie przywitał przedstawicieli Rady Powiatu, którzy przybyli na sesję ze Starostą - 

Leszkiem Filipkiem  na czele.   

 

 

Ad. pkt 6b. 
Uchwała w sprawie nadania nowej nazwy ulicy na terenie osiedla 
mieszkaniowego Młynki w Dęblinie, dotychczas wchodzącej w skład ul. 
Modrzyckiej. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że w związku z zatwierdzonym w 2002 r. podziałem i scaleniem nieruchomości 

gminnych na terenie osiedla Młynki zostały zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego Wiślana III utworzone nowe ciągi komunikacyjne oraz nowe działki budowlane z 

przeznaczeniem pod budownictwo jednorodzinne, usługi komercyjne i urządzenia obsługi 

komunikacji. Działki wchodzące w skład scalenia były i są obecnie przyporządkowane w operacie 
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numeracji porządkowej oraz nazewnictwa placów i ulic miasta Dęblin, do ulicy Modrzyckiej.  

 W chwili obecnej ulica Modrzycka posiada trzy końce. Przy wydzielonych nowych ciągach 

komunikacyjnych powstały nowe działki budowlane, na których powstaje obecnie nowa zabudowa 

mieszkaniowa i garażowa. W związku z faktem, że część właścicieli nieruchomości przyległych 

do ulicy zlokalizowanej na w/w działkach zamierza oddawać wybudowane budynki mieszkalne i 

garażowe do użytkowania, zachodzi konieczność wprowadzenia nowego nazewnictwa i nowej 

numeracji porządkowej, aby umożliwić właścicielom posesji zameldowanie się.  Obecnie sytuacja 

w operacie ulicy Modrzyckiej, uniemożliwia dalsze przyporządkowywanie działek powstałych w 

wyniku scalenia i podziału do tego operatu. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Zarząd 

osiedla Młynki pozytywnie z proponowaną przez Burmistrza nazwą ulicy Podwale i stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/56/2007 w sprawie nadania nowej nazwy ulicy na terenie 
osiedla mieszkaniowego Młynki w Dęblinie, dotychczas wchodzącej w skład ul. Modrzyckiej 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt 6c. 
Uchwała w sprawie zamiany działek przy ul. Asnyka i Kazimierza 
Jagiellończyka. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że Pan Roman Cenkiel jest właścicielem działek nr 838/2 i nr 903 położonych w 

Dęblinie przy ulicy Kazimierza Jagiellończyka. Zgodnie z planem zagospodarowania Osiedla 

Jagiellońskie, w/w działki są przeznaczone pod tereny budownictwa mieszkaniowego, drogi 

osiedlowe oraz zieleń planowaną. 
Wnioskodawca wystąpił z wnioskiem o zamianę swoich działek nr 838/2 i nr 903 na działki nr 

1307, nr 1308 i nr 1309 stanowiące własność gminy a przylegające bezpośrednio do zabudowanej 

nieruchomości Pana Romana Cenkla. 

Warunki zamiany wraz z rozliczeniem finansowym zostaną określone po wykonaniu wyceny  

nieruchomości przez Rzeczoznawcę Majątkowego. Projekt uchwały stanowi załącznik do 

protokółu. 

  

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  
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Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/57/2007 w sprawie zamiany działek przy ul. Asnyka i 
Kazimierza Jagiellończyka. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt 6d. 
Uchwała w sprawie zamiany działek przy ul. Słowackiego. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że Państwo Rozenbajgier są właścicielami działek nr 1850/1 i nr 1850/3 

położonych w Dęblinie przy ulicy Słowackiego. Zgodnie z planem zagospodarowania Osiedla 

Lipowa, w/w działki są przeznaczone pod poszerzenie ulicy Słowackiego oraz pod nową drogę 
osiedlową. 
Wnioskodawcy wystąpili z wnioskiem o zamianę swoich działek nr 1850/1 i nr 1850/3 na działki 

nr 1848/2 i nr 1848/4 stanowiące własność gminy, które położone są między działkami małż. 
Rozenbajgier. 

Działki nr 1848/2 i nr 1848/4 nie mogą stanowić samodzielnych działek budowlanych oraz są 
dzierżawione przez małż. Rozenbajgier od przeszło 10 lat. Zamiana działek pozwoli na realizację 
ustaleń wynikających z planu zagospodarowania osiedla Lipowa.  

Warunki zamiany wraz z rozliczeniem finansowym zostaną określone po wykonaniu wyceny  

nieruchomości przez Rzeczoznawcę Majątkowego. Projekt uchwały stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/58/2007 w sprawie zamiany działek przy ul. Słowackiego. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
 
Ad. pkt 6e. 
Uchwała w sprawie nabycia działek nr 2100 i nr 1982/2 położonych przy ul. 
Polnej i ul. Słowackiego. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Lipowa w Dęblinie, działka 

nr 1982/2  położona przy ulicy Słowackiego jest przeznaczona pod budownictwo mieszkaniowe i 

nie może stanowić samodzielnej działki budowlanej. Właściciel przy sprzedaży na rzecz Miasta 

Dęblin części swojej działki pod drogę złożył wniosek o sprzedaż działki nr 1982/2 na rzecz 

Miasta Dęblin.  
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Działka nr 2100 jest położona od ulicy Polnej do ulicy Stawskiej. Zgodnie z planem 

zagospodarowania przestrzennego jest przeznaczona częściowo pod budownictwo mieszkaniowe 

oraz drogi i nie może stanowić samodzielnej działki budowlanej. Ponadto działka nr 2100 od 

strony ulicy Stawskiej przylega do działki Miasta Dęblin  wykupionej pod drogę. Mając na uwadze 

realizację założeń urbanistycznych zasadne jest nabycie działek nr  1982/2  i nr 2100 do zasobu 

gruntowego gminy Miasta Dęblin. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/59/2007 w sprawie nabycia działek nr 2100 i nr 1982/2 
położonych przy ul. Polnej i ul. Słowackiego. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt 6f. 
Uchwała w sprawie nabycia działki nr 2057 położonej przy ul. Stawskiej. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Lipowa w Dęblinie, działka 

nr 2057 położona przy ulicy Stawskiej jest częściowo przeznaczona pod budownictwo 

mieszkaniowe, drogi osiedlowe oraz zieleń i nie może stanowić samodzielnej działki budowlanej. 

Ponadto działka nr 2057 przylega bezpośrednio do działki Miasta Dęblin. 

Mając na uwadze realizację założeń urbanistycznych, zasadne jest nabycie działki nr 2057 do 

zasobu gruntowego gminy Miasta Dęblin celem tworzenia nowych terenów pod zabudowę. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/60/2007 w sprawie nabycia działki nr 2057 położonej przy 
ul. Stawskiej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt 6g. 
Uchwała w sprawie przeniesienia własności działki za wynagrodzeniem. 
 



 

 

______________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XI z sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 5 czerwca 2007 r. 

 

15 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że działka nr 735/7 przy ulicy Przechodniej stanowi własność miasta. Na działce 

pobudowany jest pawilon handlowy przez osobę fizyczną, w którym prowadzona jest działalność 
handlowa o branży ogrodniczej. Budynek wybudowano na podstawie pozwolenia na budowę. 
Wydzielona działka nie koliduje z ustaleniami planu zagospodarowania przestrzennego. 

Podjęcie uchwały umożliwi przeniesienie prawa własności gruntu gminy na osobę użytkującą 
budynek za odpowiednim wynagrodzeniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/60/2007 w sprawie przeniesienia własności działki za 
wynagrodzeniem. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt 6h. 
Uchwała o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania Centrum w Dęblinie. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że wniosek o zmianę planu złożył Zarząd Osiedla Mierzwiączka. Wniosek ten 

został rozpatrzony i pozytywnie zaopiniowany przez Gminną Komisję Urbanistyczno 

Architektoniczną. Wniosek dotyczy działki nr ewid. 1284 położonej przy ulicy Asnyka. Działka 

została sprzedana miastu przez Wspólnotę Gruntów Mierzwiączka po obniżonej cenie z 

zastrzeżeniem, że ma być przeznaczona pod działalność sportowo-rekreacyjną, plac zabaw dla 

dzieci i boiska sportowe. Mimo, że działka została nabyta przez miasto w poprzedniej kadencji nie 

nastąpiła zmiana zagospodarowania przestrzennego i w planie zagospodarowania przestrzennego 

działka jest przeznaczona pod zespół handlowo-usługowy. Powierzchnia działki wynosi 0,23 ha. 

W rejonie ulic Asnyka, Ogrodowej i Grunwaldzkiej brak jest terenów przeznaczonych pod sport i 

rekreację. Mając to na uwadze Burmistrz postanowił wystąpić z projektem uchwały o zmianę 
planu zagospodarowania. Projekt stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Przystąpiono do dyskusji: 
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Radny Tadeusz Oryl zapytał ile będzie kosztowała zmiana planu. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że zmiana będzie kosztować około 10 tys. zł. 

 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Mierzwiączka - Dariusz Wojdat powiedział, że zarząd 

osiedla co roku od czterech lat bezskutecznie występował o wprowadzenie projektu uchwały pod 

obrady Rady i dlatego chciałby w imieniu młodych ludzi i całej społeczności osiedla podziękować 
wszystkim, którzy będą głosować za uchwałą. 
 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że pięć lat temu za pieniądze Wspólnoty Gruntowej 

Zakład Gospodarki Komunalnej wykonał wysokie ogrodzenie, żeby dzieci mogły spokojnie grać 
w piłkę. Pięć lat temu sam opracował projekt zagospodarowania tego terenu, ale przez te ostatnie 

cztery lata nic się nie działo. 

 

Damian Wesołowski przedstawiciel Parlamentu Młodzieżowego z Osiedla zabrał glos i 

powiedział, że od dawna młodzież tego osiedla walczy o to, żeby na tym terenie było boisko, 

huśtawki. Sami pracują, rozplantowywując i oczyszczając nawiezioną ziemię a boisko służyłoby 

nie tylko dla nich ale też dla innych, młodszych.        

 

Ponieważ nie było więcej chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/62/2007 o przystąpieniu do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania Centrum w Dęblinie.  Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

 

Ad. pkt 6i. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie 
gospodarowania gminnymi lokalami użytkowymi. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że według obowiązującej uchwały dwa lokale użytkowe położone w pawilonie 

handlowo – usługowym Wiślana 33 wyłączone z postępowania przetargowego zostały  

przeznaczone na wynajem dla organizacji społecznych i politycznych oraz na potrzeby Miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych lub zarządów osiedlowych.  

Lokale te mogą zostać wynajęte dla w/w organizacji na warunkach wynegocjowanych z 

Burmistrzem Miasta. 

Prowadzony przez Urząd Miasta w porozumieniu z innymi instytucjami i organizacjami 

pozarządowymi Klub Integracji Społecznej powoduje, że lokale te służą również dla potrzeb 

Urzędu.  

W takim przypadku zasadne będzie wyłączenie tych lokali z oddawania w najem za opłatą 
czynszu, a wymaga to wprowadzenia zmiany do uchwały Nr V/30/2003 Rady Miasta Dęblin z 

dnia 7 lutego 2003 r. w sprawie gospodarowania gminnymi lokalami użytkowymi. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 
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Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/63/2007 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w 
sprawie gospodarowania gminnymi lokalami użytkowymi. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby przerwać realizacje ustalonego porządku obrad i 

udzielić głosu przybyłemu na sesje Staroście Ryckiemu. 

 

Starosta Powiatu Ryckiego - Leszek Filipek poinformował, że na sesji jest razem z Komisją 
Oświaty, z którą kontroluje placówki oświatowe podległe pod powiat. Pan Starosta poinformował, 

że do 15 sierpnia starostwo musi przygotować wieloletni plan rozwoju powiatu i w tym planie 

powinny znaleźć się inwestycje z miasta Dęblina. Prosił również Radę o zabezpieczenie w 

budżecie na przyszły rok środków na inwestycje drogowe, ponieważ powiat ma określony budżet, 

ale nie ma tak dużych pieniędzy jak duże są potrzeby w Dęblinie i dlatego apeluje o zrozumienie. 

Powiat będzie się starał o środki z RPO na lata 2009-2013. Akty wykonawcze odnośnie 

skorzystania z tychże środków będą znane na koniec roku i dlatego prosi radnych o wypracowanie, 

które inwestycje są priorytetowe, a które mogą poczekać.  
Ze spraw ważnych, przewijających się w rozmowach Radnych Powiatu Ryckiego jest przystań nad 

Wisłą, ale w tej sprawie decyzja jeszcze nie zapadła. Pan Starosta proponuje utworzenie w 

budynku przystani Powiatowego Ośrodka Sportów Wodnych i Rekreacji oraz Miejskiego Domu 

Kultury. 

Jeśli chodzi o ulicę Spacerową, powiat będzie starał się jak najszybciej rozwiązać sprawę zastoin 

wodnych, natomiast mostek na rzeczce Irence będzie zrobiony w okresie wakacji, obecne 

przedłużenie terminu wykonania wiąże się z wykonaniem mocnej konstrukcji mostka.   

 

Radny Tadeusz Oryl powiedział, że starosta prosi o zabezpieczenie w budżecie miasta środków 

na inwestycje powiatowe, a co z inwestycjami gminnymi, jeśli mamy tak mały budżet – „to co 

powiedzą mieszkańcy poszczególnych osiedli na działania swoich radnych, jeśli nasze środki 

budżetowe będą przyznawane na inwestycje powiatowe”. 

 

Radny Waldemar Potyra - powiedział, że starostwo jest właścicielem terenu przy Komisariacie 

Policji, który od kilku lat jest bardzo zaniedbany (nieaktualne reklamy, połamane drzewa). Radny 

wnioskował o zainteresowanie się tym terenem i podcięcie gałęzi drzew przy ulicy Staromiejskiej.   

 

Radny Mieczysław Skibiński powiedział, że z wyremontowaną ulicą Spacerową jest lepiej, ale 

mieszkańcy są niezadowoleni, ponieważ terminy napraw poinwestycyjnych są coraz odleglejsze. 

Jeśli chodzi o odprowadzenie wody z jezdni, jest ona odprowadzana na posesje prywatne, na 

działki i jest to nieprawidłowość, następną nieprawidłowością są kratki studzienek burzowych 

(jedne są małe inne większe). Małe kratki zapychają się a jadące pojazdy przelewają wodę poprzez 

ścieżkę rowerową i skarpy wypłukują się.  
Innym tematem jest rów melioracyjny, który miał być wykonany - ale kiedy? 

Jest też dokończenie skrzyżowania przy Szkole Podstawowej Nr 4, które jest udręką nie tylko dla 

mieszkańców Lotniska ale również dla mieszkańców osiedla Masów i Trapezu. Na zakończenie 

radny poprosił o padanie terminów wykonania tych inwestycji. 
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Radny Andrzej Banaś - prosił o dokończenie inwestycji już zaczętej przez powiat, to jest: 

dokończenie chodnika przy przystanku i usunięcie dziur w ulicy Krasickiego powstałych po zimie. 

 

Radny Henryk Wiejak - wnioskował o namalowanie pasów na przejściu dla pieszych przy 

skrzyżowaniu ulicy 1 Maja z ulicą Ogrodową. W sprawie przystani nad Wisłą, w której obecnie 

znajduje się Miejski Dom Kultury, radny jest zdania, że Starosta powinien tak zadziałać, aby ten 

budynek należał do miasta Dęblina, ponieważ budowało go społeczeństwo tego miasta.  

Radny wnioskował o wykonanie sygnalizacji świetlnej na ulicy 1 Maja i poparcie działań 
Burmistrza Miasta, ponieważ jak twierdzi "Starosta ma największe przebicie".  

 Na zakończenie radny zapytał, jak Pan Starosta widzi kształcenie zawodowe w przyszłości 

na terenie miasta Dęblina. Są dwa zespoły szkół podlegające starostwu, są wspaniałe warunki 

lokalowe, wyposażenie w obrabiarki na miarę dwudziestego pierwszego wieku i dlatego chciałby 

aby Starosta podjął takie działania, żeby kształcenie zawodowe pozostało w Dęblinie i żeby  nie 

było prób przejęcia lub przeniesienia do powiatu, chociaż radny powiat szanuje.  

 

Starosta powiatu - Leszek Filipek odpowiedział, że zarzuty odnośnie podcięcia drzew są słuszne 

i radni, którzy mają pretensję mają rację, ale usprawiedliwiał dyrektora zarządu Dróg - Pana 

Kanię, który powinien to wykonać, ponieważ pan dyrektor w ubiegłym roku robił bardzo dużą 
inwestycję na terenie gminy Nowodwór i nie otrzymawszy na nią środków z Urzędu 

Marszałkowskiego, Zarząd Dróg wykonał ją swoimi siłami i środkami. Wykonanie tej inwestycji 

spowodowało opóźnienie w pracach w całym powiecie. I za to opóźnienie Pan Starosta przeprosił 

wszystkich. 

Obecnie została podjęta decyzja o dosprzętowieniu Zarządu Dróg, co na pewno przyspieszy 

wszelkie prace, a niektóre problemy znikną. Jeśli chodzi o dofinansowanie powiatowych 

inwestycji przez miasto, starosta jest zdania, że wspólne działania mogą przynieść większą korzyść 
dla obu stron. 

Jeśli chodzi o kształcenie zawodowe, temat wraca i są dyskusje, że brak jest podstawowych 

zawodów po szkołach zawodowych, ale jak młodzież zmusić, żeby kształciła się w szkołach 

zawodowych. Praktycznie nie ma naboru do szkół zawodowych, chociaż jest zapotrzebowanie na 

rynku pracy. 

W sprawie ulicy Spacerowej - problem pojawił się po wykonaniu ścieżki rowerowej, ponieważ 
woda zablokowana na jezdni nie ma gdzie odpływać, ale będzie rozwiązany.  

Jeśli chodzi o skrzyżowanie przy Szkole Nr 4 - będzie wykonane, tylko Starosta prosił o czas.   

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk powiedział, że wszystkie zgłaszane uwagi są słuszne, 

ale z bieżących spraw najważniejsze jest dokończyć inwestycję ulicy Spacerowej (mostek, 

skrzyżowanie), dokończyć ulicę Składową (pas ziemi między chodnikiem a jezdnią). W sprawie 

przystani nad Wisłą, Burmistrz jest zdania, że powiat powinien przekazać teren miastu, ponieważ 
przy pierwszej umowie użyczenia budynku na Miejski Dom Kultury była klauzula, że w 

przypadku uregulowania stanu prawnego nieruchomość zostanie przekazana na własność miasta. 

Dęblin ma tam swój obiekt, który wymaga natychmiastowej naprawy ze względów 

bezpieczeństwa, brak jest również oświetlenia, zjazd jest w bardzo złym stanie, a Burmistrz jest 

zdania, że Radzie Powiatu trudno będzie podjąć decyzję o inwestowaniu w ten obiekt.  

Natomiast, jeśli chodzi o drogi zdaniem Burmistrza najważniejsze jest, żeby rozwiązywać 
problemy miasta, niezależnie czy kompetencje należą do powiatu czy do województwa. Jest 

również zdania, że przy pozyskiwaniu środków duże projekty rozwiązujące kompleksowo pewne 

sytuacje będą lepiej oceniane niż drobne, ma również nadzieję, że dotychczas obowiązujący 

współczynnik 50% na 50% wkładu własnego będzie obowiązywał nadal i miasto na pewno 

zapewni  środki na wspólne inwestycje. 
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Ogłoszona została 15 minutowa przerwa. 

 

Ad. pkt 6. 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Dęblin na 
2007 r. 
 

Teresa Zygan - Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały i w uzasadnieniu poinformowała, 

że Rada Miasta dała upoważnienie Burmistrzowi Miasta do pobierania kredytów na rachunku 

bieżącym do 800 tys. zł, ale w związku z tym, że zaistniała potrzeba zapłaty większych kwot za 

wykonywaną inwestycję kanalizacji sanitarnej a Miasto nie jest w stanie pokryć w ramach budżetu 

zobowiązań, istnieje możliwość pobrania kredytu pomostowego na krótki okres. Burmistrz 

proponuje pobranie kredytu w rachunku bieżącym w wysokości 2 mln zł i zmianę maksymalnej 

wysokości pożyczek i kredytów do kwoty 2 mln 800 tys. zł. Pani skarbnik dodała, że pobrana 

kwota nie wpływa na wysokość dochodów ani wydatków, ponieważ w danym roku jest pobrana i  

będzie spłacona ze środków pochodzących z refundacji unijnej. Projekt uchwały stanowi załącznik 

do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/64/2007 zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w 
budżecie Miasta Dęblin na 2007 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt 6k. 
Uchwała w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki 
Odpadami dla Miasta Dęblin, a także Raportu z realizacji Programu Ochrony 
Środowiska dla Miasta Dęblin. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami przedkłada Radzie Miasta sprawozdanie z 

realizacji planu gospodarki odpadami oraz raport z realizacji programu ochrony środowiska. 

Dokumenty te zawierają informację ze sposobu realizacji zadań zawartych w uchwalonym 

dokumencie jakim był plan gospodarki odpadami i program ochrony środowiska. Projekt uchwały 

stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 
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Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/65/2007 w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji 
Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Dęblin, a także Raportu z realizacji Programu 
Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
 
Ad. pkt 6l. 
Uchwała dotycząca stanowiska w sprawie urządzeń wodociągowych położonych 
na terenie Osiedla Lotnisko w Dęblinie. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że sprawa dotyczy przejęcia sieci wodociągowej od WAM-u na osiedlu Lotnisko. 

O całej sprawie Burmistrz informował na poprzedniej sesji i Rada wyraziła akceptację poprzez 

przyjęcie stosownego wniosku. Obecnie przyjęcie uchwały oznacza ostateczną decyzję Rady. 

Przekazanie sieci przez WAM nastąpiłoby od dnia 1 lipca br. Projekt uchwały stanowi załącznik 

do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/66/2007 w sprawie stanowiska w sprawie urządzeń 
wodociągowych położonych na terenie Osiedla Lotnisko w Dęblinie. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt 6 m. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
Osiedla Lotnisko w Dęblinie. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały i w uzasadnieniu 

poinformował, że po uzyskaniu akceptacji Rady Miasta Dęblin z dniem 1 lipca 2007 r. zostaną  
przejęte na majątek Miasta Dęblin urządzenia wodociągowe na terenie Osiedla Lotnisko i 

przekazane do eksploatacji Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Dęblinie. 

W związku z tym, zaszła konieczność uchwalenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
Osiedla Lotnisko w Dęblinie na 14 dni przed przekazaniem urządzeń wodociągowych do 

eksploatacji przedsiębiorstwu wodociągowo-kanalizacyjnemu. W związku z tym, że działalność 
MZGK na tym obszarze w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę potraktowana została jako 

nowa, należy ustalić nowe opłaty na okres 18 miesięcy od dnia podjęcia nowej działalności, czyli 

od dnia 1 lipca 2007 r.  Burmistrz chciałby, aby na dzień dzisiejszy mieszkańcy i odbiorcy wody 
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od WAM-u (czyli od dotychczasowego dostawcy) nie odczuli zmiany w opłatach za wodę, a więc 

zachowane byłyby dotychczasowe stawki.  

 Następnie Burmistrz powiedział, że w projekcie uchwały jest cena 2,48 zł/m
3
 netto, ale 

wprowadza autopoprawkę na kwotę 2,41 zł/m
3
 netto, w związku z wnioskiem radnego 

Mieczysława Skibińskiego i nieścisłościami jakie zostały przekazane przez WAM odnośnie 

aktualnie obowiązujących cen.  

Natomiast jeśli chodzi o wniosek radnego Andrzeja Banasia o objęcie tą samą taryfą osiedli 

Masów i Trapez, Burmistrz jako projektodawca uważa, że obecnie nie ma takiej możliwości, 

ponieważ obowiązują na tych terenach dotychczasowe taryfy. Natomiast w perspektywie czasu 

stawki cen na poszczególnych osiedla w momencie doprowadzenia sieci miejskiej do wszystkich 

osiedli zostaną zrównane.  

 Burmistrz uważa, że na dzień dzisiejszy z rożnych względów, między innymi społecznych 

należy stawkę popieraną obecnie utrzymać dla mieszkańców Lotniska. Ta kalkulacja cenowa nie 

będzie przynosić start MZGK, (nie zakładany jest również zysk), chociaż istnieje pewne ryzyko, 

ponieważ w ciągu 18-tu miesięcy nie wiadomo jak kształtować się będą koszty związane na 

przykład z energią elektryczną czy kosztem zakupu wody z RZI.   

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Przystąpiono do dyskusji. 

 

Radny Andrzej Banaś powiedział - na początku sesji zawnioskowałem o zdjęcie projektu 

uchwały z porządku obrad sesji, ponieważ w moim odczuciu przejęcie sieci wodociągowej wraz z 

urządzeniami od WAM-u na majątek miasta, a może bezpośrednio na majątek Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej, nie stanowi nowego rodzaje działalności gospodarczej w tym zakresie, 

ponieważ na dzień dzisiejszy MZGK prowadzi działalność w zakresie poboru i uzdatniania wody, 

rozprowadzeniem wody, odprowadzania i oczyszczania ścieków. Dlatego przyłączenie dodatkowej 

sieci, przekazanie na majątek nie wprowadza nowego rodzaju działalności i wydaje mi się, że 

zastosowanie art. 24a z ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków nie 

powinno mieć zastosowania.  

Zdaniem radnego, jeżeli Burmistrz chce taki projekt uchwały wprowadzić to należałoby zrobić 
zmianę w uchwale o zatwierdzeniu taryf  dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzaniu 

ścieków, która została podjęta w 2004 roku i w której były wyodrębnione taryfowe grupy 

odbiorców (ZWL, ZWP, Oś). Dla grypy odbiorców oznaczonej symbolem ZWL (grupa odbiorców 

wody dostarczanych do gospodarstw domowych w budynkach jednorodzinnych i 

wielorodzinnych) woda ma być rozliczana na podstawie wskazań wodomierzy głównych lub 

ustalonego ryczałtu, czyli w uchwale o zatwierdzeniu taryf taka grupa mieszkańców jaka jest na 

Lotnisku została wyszczególniona. Obecnie, jeśli chcemy zastosować inną stawkę dla 

mieszkańców bloków wielorodzinnych, czy mieszkańców osiedla Lotnisko, to powinna zostać 
zmieniona uchwała o taryfach i wyodrębnić taką grupę mieszkańców.  

Natomiast, jeśli jest podejmowana uchwała i Burmistrz uzasadnia, że jest to nowy rodzaj 

działalności, to się myli i dlatego uważam, że projekt uchwały trzeba zdjąć z porządku i 

przygotować właściwą - to jest jeden wniosek.  
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 Drugi wniosek to jest taki, że kiedyś został popełniony błąd i mieszkańców Masowa 

(Trapezu jeszcze nie było) obciążano stawką taką, jaka obowiązuje w całym mieście, choć ta woda 

jest z innego ujęcia.  

Podstawą stawki taryfowej powinien być koszt wynikający z produkcji i doprowadzenia wody.  

I jeżeli Burmistrz proponuje i tłumaczy pozostawienie na razie ceny 2,41 zł, to jest o złe 

tłumaczenie, ponieważ cena powinna wynikać z kosztów bez dopłaty z Urzędu, przy czym może 

być maleńki zysk lub nie.  

Dlaczego mieszkańcy Masowa i Trapezu korzystając z tych samych ujęć wody przy takich samych 

kosztach (a może powinny być mniejsze, bo sieć jest nowsza) mają płacić o 70 groszy więcej niż 
około trzech i pół tysiąca mieszkańców Lotniska.  

Radny uważa, że mieszkańcy Masowa i Trapezu powinni płacić również po 2,41 zł/m
3
 wody.  

 W związku z tym radny postawił wniosek o zmianę zapisu w tytule i dodanie po słowach 

"Osiedla Lotnisko" "Osiedla Masów i Osiedla Trapez", oraz w paragrafie 1 punkt 1 dodanie po 

słowach "Osiedla Lotnisko" "Osiedla Masów i Osiedla Trapez". 

 
Radny Henryk Brożyna powiedział, że zgadza się z radnym Banasiem, jeśli chodzi o Masów i 

Trapez.  

Radny podał wniosek o wprowadzenie po słowach "Osiedla Lotnisko" słów "z ujęcia wody RZI-

WAK Nr 1". 

 

Radny Mieczysław Skibiński powiedział, że temat opłaty za wodę na osiedlu Masów ciągnie się 
od dawna (koniec III i początek IV kadencji). Wówczas to, po podniesieniu tematu otrzymał 

wyjaśnienie, że są to koszty za sieć, za grunty i że koszty te różnią się między Lotniskiem, 

Trapezem a Masowem. Przekazano wówczas również, że zysk jest 1 %.  

Dla radnego było to dziwne, że ta sama woda a ceny różne. Zdaniem radnego nie można ustalić 
jednej ceny jeżeli są trzy wodociągi, ponieważ każdy ma swoje koszty i te koszty składają się na 

cenę, która dociera do mieszkańca.   

Jeśli więc nie podjęto tego tematu wówczas a podejmuje się go teraz, to trzeba go wyjaśnić, bo tak 

być nie może. 

  

Radny Waldemar Potyra twierdzi, że błąd został popełniony dużo wcześniej a mianowicie wtedy 

kiedy zapadały decyzje o stawce takiej a nie innej dla mieszkańców Masowa. Wówczas to sprawa 

została zaniedbana i skutki są nieodwracalne. A obecnie jak to będzie wyglądało, jeżeli Rada 

zezwoli dla osiedla Masów i Trapez obniżyć stawkę za 1 metr wody - co na to powiedzą inne 

osiedla: Staszica, Żdżary, Starówka, Mierzwiączka itd. Zdaniem radnego nie można do tego 

dopuścić. 
 
Burmistrz Miasta powiedział, że podejmowana jest jedna z trudniejszych decyzji, która zaważy 

na sytuacji osiedla Lotnisko, ale również na sytuacji spółki prowadzącej dystrybucję wody, zdaje 

sobie sprawę, że są pewne niejasności, niuanse ekonomiczne i daleko jest od ocen tego co się 
zdarzyło poprzednio, chciałby się zajmować tym co jest teraz.  

Dla Burmistrza sprawa jest jasna - albo przejmujemy ten wodociąg albo go nie przejmujemy 

(protokół odbioru jest jeszcze nie podpisany), a jeżeli przejmujemy, powinny być ustalone ceny za 

wodę.   
Wniosek radnego Banasia o odrzuceniu projektu z porządku obrad zmierza do tego, aby na osiedlu 

Lotnisko obowiązywały ceny takie jak obowiązują w mieście, czyli 3,26 zł netto.  

Drugi wniosek mówi o objęciu taryfami proponowanymi w projekcie, mieszkańców osiedla 

Trapez i osiedla Masów, a więc jest niekonsekwencja w tych wnioskach.  

Burmistrz jest przekonany, że jest to nowy rodzaj działalności gospodarczej prowadzonej przez 

MZGK w zakresie dostarczania wody (Burmistrz zacytował przepis ustawy i definicję zbiorowego 
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zaopatrzenia w wodę) i dlatego traktując działalność jako nowa nie można dołączyć do uchwały 

osiedla Masów i osiedla Trapez (a może jeszcze ulicy Spacerowej).  

Dlaczego nikt wcześniej (jest tak od kilku lat) nie występował o nowe taryfy dla osiedla Masów. 

Burmistrz jest przekonany, że postępuje słusznie zostawiając taryfy dla mieszkańców Lotniska a 

wcześniej czy później (przy jednym systemie zaopatrzenia w wodę) te ceny docelowo się zrównają 
i za dwa lata ceny będą jednakowe w całym mieście.  

 Odnosząc się do wniosku radnego Brożyny - Burmistrz powiedział, że jest przeciwnikiem 

umieszczania dokładnych nazw ujęcia wody, ponieważ jak zmieni się nazwa instytucji, trzeba 

będzie zmieniać uchwałę.  
Na zakończenie Burmistrz powiedział, że podtrzymuje swoje stanowisko i wnosi o przyjęcie 

projektu uchwały w brzmieniu, jaki przedstawił.      

                     

Radny Andrzej Banaś nie do końca zgadza się z Burmistrzem i prosi o nie wprowadzanie w błąd 

Rady ani mieszkańców, że chce aby mieszkańcy osiedlu Lotnisko cenę mieli taką, jaka jest w 

pozostałej części miast, ponieważ cena 1 metra wody powinna wynikać z kosztów jej produkcji. 

Zdaniem radnego można stworzyć grupę taryfową (tak jak to jest w innych miastach) dla 

odbiorców wody z ujęć będących własnością MZGK i dla pozostałych. Radny chciałby zmienić 
uchwałę i ustalić taryfy, natomiast jeśli Burmistrz jest przekonany, że powinna być taka uchwała, 

zgłosił drugi wniosek. 

Zdaniem radnego nigdzie w ustawie nie jest zapisane co to jest nowy rodzaj działalności, jest to 

tylko interpretacja. Jeżeli MZGK przejmuje sieć wodociągową i hydrofornię, wiąże się to z 

dostarczeniem wody dla Masowa i Trapezu i jest to dobry moment żeby błąd, który kiedyś 
powstał, teraz wyprostować dla 24 rodzin Trapezu i dla około 80 rodzin Masowa. 

 

Burmistrz powiedział, że chciałby wyjaśnić, że na dzień dzisiejszy obowiązuje taryfa 

przedstawiona przez MZGK w miesiącu październiku ubr. Według niego przejęcie dostarczania 

wody na osiedlu Lotnisko jest nową działalnością i na podstawie art.24 a ustawy można 

wprowadzić nowe taryfy, natomiast niestety dostarczanie wody do osiedla Masów i Trapez nie jest 

nową działalnością, więc powinny obowiązywać taryfy obowiązujące.  

Burmistrz nie chciałby stwarzać precedensu, bo obniżeniu taryf dla osiedla Masowa mogą przyjść 
mieszkańcy osiedla Wiślana i zapytać dlaczego nie zostały obniżone taryfy na ujęciu Wiślana i też 
jest uzasadnienie do takiego stwierdzenia, ponieważ woda na osiedle Wiślana jest dostarczana z 

innego ujęcia niż w mieście (jeżeli mówimy o kalkulacji kosztów z ujęcia), dlatego jeszcze raz 

podtrzymuje swoje stanowisko. 

  

Prezes MZGK Dariusz Wojdat - powiedział, że nie będzie ukrywał, że dla zakładu 

przejmowanie sieci, chociaż jest w stanie nie najlepszym, opłaca się a docelowo zakład przyjął 
strategię, żeby całe miasto objąć jedną taryfą. Obecnie zakład będzie musiał zapłacić za wodę na 

osiedlu Lotnisko 264 tys., a do obsługi jest 5,2 km starej sieci na osiedlu i dwie potężne 

pompownie, które podnoszą wodę na trzy wieżowce i żeby zmieścić się w kosztach jakie 

wynikają, zakład musi dołożyć około 75-80 tys. zł. Zakład  nie chce zarobić, chce przetrwać nie 

podnosząc na razie w tej części miasta ceny, ale po okresie kiedy będzie doprowadzona woda z 

własnego ujęcia, cena, która jest w tej chwili w uchwale zmieni się i będzie jak w całym mieście. 

 

Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania projektu uchwały z uwzględnieniem 

autopoprawki zgłoszonej przez Burmistrza Miasta.  

 

W czasie głosowania na sali było 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, przy 1 

głosie przeciwnym. Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/67/2007 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę Osiedla Lotnisko w Dęblinie. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

   

      

Ad. pkt 6 n. 
Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej od 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały informując, że omówi 

oba projekty uchwał, tej i następnej, ponieważ oba projekty dotyczą opłat adiacenckich. 

Następnie poinformował, że art. 98a ust.1 ustawy o gospodarce nieruchomościami stanowi 

podstawę przyjęcia przez Radę Miasta uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej 

opłaty adiacenckiej, czyli opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału 

nieruchomości oraz opłaty od wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń 
infrastruktury technicznej.  

Wysokość opłaty nie może być zerowa i nie może być większa niż 50% różnicy nieruchomości 

sprzed i po dokonaniu podziału oraz różnicy między wartością, jaką nieruchomość miała przed 

wybudowaniem urządzeń infrastruktury technicznej a wartością jaką nieruchomość ma po ich 

wybudowaniu.  

Opłata jest jednorazowa i zgodnie z wyrokiem Naczelnego Sądu Administracyjnego brak 

ekonomicznego uzasadnienia ustalenia takiej opłaty nie zwalnia gminy z obowiązku jej ustalenia. 

 Burmistrz wyjaśniając, dlaczego wnosi projekty uchwał pod obrady Rady Miasta 

poinformował, że sprawa była przedmiotem kontroli Najwyższej Izby Kontroli i w zaleceniach 

pokontrolnych NIK wystąpił o to, aby opłaty naliczać, a te mogą być naliczane pod warunkiem 

ustalenia stawki przez Radę Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik.  

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisje o opinię.    
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia negatywna. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia negatywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia negatywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - indywidualna opinia. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Przystąpiono do dyskusji. 

 

Radny Waldemar Chochowski - podał wniosek o odrzucenie projektu uchwały. Wniosek 

uzasadnił tym, że projekt uchwały dotyczy mieszkańców naszego miasta, którzy nie są bogaci a 

ziemia jest przekazywana dzieciom. Jeżeli nieruchomość jest dzielona, to tylko w celu 

zabezpieczenia materialnego dzieci. 

 

Radny Henryk Wiejak jest zdania, że Rada podejmując uchwałę, ukarze miasto i właściciela 

nieruchomości, dlatego będzie głosował przeciw przyjmowaniu tej uchwały. 

 

Ponieważ nie było więcej głosów do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 0 głosów, przy 12 głosach 

"przeciw" i 3 "wstrzymujących się". 

Rada Miasta nie przyjęła uchwały. 
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Ad. pkt 6o. 
Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej od 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń 
infrastruktury technicznej. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk omówił projekt uchwały w poprzednim punkcie 

porządku. Projekt stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisje o opinię.    
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - indywidualna opinia. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia negatywna. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia negatywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - indywidualna opinia. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - indywidualna opinia. 

Komisja Rewizyjna - indywidualna opinia.  

 

Ponieważ nie było głosów do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 0 głosów, przy 14 głosach 

"przeciw" i 1"wstrzymującym się". 

Rada Miasta nie przyjęła uchwały. 
 

 

Ad. pkt 6p. 
Uchwała dotycząca stanowiska w  sprawie kanalizacji deszczowej z 
urządzeniami położonymi na terenie Osiedla Lotnisko w Dęblinie. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że z wnioskiem o przejęcie 

kanalizacji deszczowej wystąpiła Wojskowa Agencja Mieszkaniowa. Wstępna zgoda na przejęcie 

kanalizacji została udzielona z zastrzeżeniem wykonania inwentaryzacji. W miesiącu marcu WAM 

przedłożył stosowane dokumenty, nastąpiły ustalenia z których WAM się wywiązał i co 

zaskutkowało przedłożeniem projektu uchwały przez Burmistrza Miasta aby Rada wyraziła zgodę 
na przejęcie kanalizacji deszczowej. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ponieważ projekt uchwały nie był opiniowany na posiedzeniach komisji, przystąpiono do dyskusji.  

 

Radny Henryk Brożyna poinformował, że był wykonywany monitoring sieci i zapytał czy 

zostały przekazane taśmy przez WAM, ponieważ jest zdania, że stan techniczny sieci jest w złym 

stanie.  

 

Radny Andrzej Banaś - powiedział, że z informacji wynika, że kosztami konserwacji zostanie 

obciążane miasto i czy to znaczy, że sieć będzie na majątku miasta czy zostanie przekazana na 

majątek spółki. 

 

Burmistrz poinformował, że nie orientuje się w chwili obecnej czy taśmy zostały przekazane 

miastu, ale będzie zawarte stosowne porozumienie regulujące szczegółowo wszystkie sprawy i 

będzie zwrócona na to też uwaga.  

Natomiast jeśli chodzi o przekazanie sieci kanalizacji deszczowej, Burmistrz na dzień dzisiejszy 

nie jest w stanie powiedzieć, czy Spółka ma w swoim zakresie prowadzenie sieci kanalizacji 
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deszczowej, oczywiście docelowo sieć zostanie przekazana Spółce, tym bardziej jeżeli będzie 

możliwość wprowadzenia opłat, to prawdopodobnie byłby to warunek, żeby sieć była prowadzona 

przez przedsiębiorstwo miejskie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

   

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/68/2007 dotyczącą stanowiska w  sprawie kanalizacji 
deszczowej z urządzeniami położonymi na terenie Osiedla Lotnisko w Dęblinie. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt 7. 
Analiza utrzymania dróg gminnych wraz z oznakowaniem oraz podsumowanie 
zimowego utrzymania dróg i chodników na terenie miasta Dęblin w okresie 
zimowym 2006/2007. 
 

Burmistrz Miasta powiedział, że na terenie Miasta Dęblin znajdują się drogi publiczne należące do 

następujących kategorii: krajowe – 8,4  km, wojewódzkie – 5,7 km, powiatowe – 23,3 km i 

gminne - 38,3 km.  

Zarządcami dróg są:  
- drogi krajowe - Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Lublinie;  

- drogi wojewódzkie – Zarząd Dróg Wojewódzkich w Lublinie;  

- drogi powiatowe – Zarząd Dróg Powiatowych w Rykach; 

- drogi gminne – Burmistrz Miasta Dęblin. 

Drogi gminne dzielą się na wewnętrzne i osiedlowe. Ogólnie drogi gminne wymagają generalnego 

remontu - z uwagi na rodzaj nawierzchni - dzielą się na: twarde,  w tym: ulepszone (20,14 km:  

bitumiczne, betonowe, kostka), nie ulepszone (1,95 km: brukowe, tłuczniowe), gruntowe (16,18 

km, wzmocnione żwirem, żużlem, naturalne). W 2006 roku został wykonany przegląd dróg 

gminnych i dokładny opis wykonanych prac stanowi załącznik do protokółu.  

Jeśli chodzi o sprawy inwestycyjne dróg gminnych w roku bieżącym nie jest przewidziane 

wykonawstwo, ponieważ przygotowywane są projekty, które pozwoliłyby z udziałem środków 

unijnych realizować duży zakres dróg również gminnych począwszy od roku 2008. Jeśli chodzi o 

remonty, zostały częściowo wykonane, najbardziej uszkodzone nakładki zalatane. Będą 
wykonywane dalsze remonty grysem i na gorąco.  

Jeśli chodzi o zimowe utrzymanie dróg w sezonie 2006/2007 - akcja zimowa prowadzona była 

wspólnie przez Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Dęblinie oraz „TED-BAGS” 

Jarosław Wieczorek - Dęblin.  

„Akcja Zimowa” trwała od miesiąca grudnia 2006 do m-ca lutego 2007 r.; prowadzona była 

zgodnie z zawartą umową. Podczas trwania „akcji zimowej 2006/2007” nie zgłoszono zaistnienia 

żadnego wypadku ani kolizji drogowej. Po zakończeniu prowadzenia „Akcji zimowej 2006/2007” 

– w ramach zawartej umowy – została wykonana usługa mechanicznego oczyszczenia jezdni i 

wyznaczonych chodników po okresie zimowym. Analiza utrzymania dróg stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Radny Tadeusz Oryl zadał pytanie, kiedy będzie wykonana dokumentacja na realizację zadania 

w zakresie wyrównania nawierzchni na odcinku od skrzyżowania z ul. Królewską do włączenia 

przed skrzyżowaniem z ulicą Jagiellońską.  
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Radny Henryk Wiejak mówił o złej technologii wypełniania ubytków w jezdni poprzez 

smołowanie dziur i zasypywanie grysem. Zdaniem radnego grys obija lakier samochodowy 

jadących samochodów a deszcz zmywa go do instalacji burzowej. Zdaniem radnego kiedyś (kiedy 

MZGK kierował Pan Adam Kuty) akcje zimowe były lepiej wykonywane a w ostatnim okresie 

czasu bardzo się pogorszyło jej wykonanie.  

Radny zadał pytanie, czy nie należałoby podjąć działania, ażeby MZGK uruchomił naprawę dróg 

na terenie naszego miasta, biorąc pod uwagę fakt istniejącego bezrobocia w naszym mieście.  

      

Radny Stanisław Kopacz zauważył, że słabo montowane są słupki na których są zamocowane 

znaki drogowe, część z nich jest zamalowana i dobrze by było, gdyby stan ich został 

skontrolowany. 

 

Radny Adam Cenkiel powiedział o nie respektowaniu przepisów odnoszących się do odśnieżania 

chodników przez właścicieli posesji.  

Zdaniem radnego prawo w tym zakresie jest bardzo słabo przestrzegane i dzielnicowi powinni być 
zobowiązani, aby w ramach obchodów terenu zwracali uwagę na chodniki przy posesjach. 

 

Zdaniem radnego Skibińskiego powinna być kontrola wykonywanych usług dla Miasta i zapłata 

zgodnie z wykonaną usługą. 
 

Burmistrz Miasta w odpowiedzi dla radnego Oryla poinformował, że w budżecie na obecny rok 

nie zostały przewidziane środki na dokumentację wykonania skrzyżowania na osiedlu 

Jagiellońska.  

Jeśli chodzi o technologię remontu dróg o jakiej mówił radny Wiejak stosuje się ją jako najtańszą i 
stosowana jest na drogach wojewódzkich i powiatowych. Na większości dróg gminnych konieczne 

jest położenie nowej nakładki.  

Jeśli chodzi o naprawę dróg przez MZGK, Burmistrz jest zdania, że miasto nie posiada tak wiele 

dróg aby zapewnić firmie opłacalność w tym rodzaju działalności. 

Natomiast Burmistrz zgadza się z radnym Cenklem w sprawie odśnieżania chodników i jest 

zdania, że mentalność ludzi powinna być zmieniana, jak również z radnym Skibińskim, że zapłata 

za usługę powinna być za usługę dobrze wykonaną. Uważa, że MZGK dobrze wykonuje usługę 
odśnieżania, natomiast opinię psują inni administratorzy dróg, największy problem w minionym 

okresie był z drogami powiatowymi. Absolutnie nie zgadza się z opinią, że za prezesa Kutego 

zimowe utrzymanie dróg było lepsze. Uwagi były i wówczas są i teraz. 

Jeśli chodzi o wniosek radnego Kopacza odnośnie przeglądów, będzie robiony w najbliższym 

czasie przegląd znaków drogowych, zadrzewienia, śmietniczek itd. i będzie sukcesywnie wszystko 

porządkowane.  

 

 

Ad. pkt 8.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta odpowiadał na zapytania i wnioski: 

 

� dla radnego Henryka Wiejaka 
- sprawa reorganizacji Urzędu Miasta i związane z tym koszty - Burmistrz odpowiedział, że 

każdy szef przychodząc do firmy organizuje sobie pracę tak, aby działać jak najsprawniej. 

Organizacja Urzędu została wykonana po długich przemyśleniach, będzie odzwierciedlać co 

zamierza się robić i jak. Będą koszty tego przedsięwzięcia, ponieważ poprzedni naczelnicy 

są na wypowiedzeniach, ale będą też i w konsekwencji oszczędności, ponieważ będzie 
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ograniczenie zatrudnienia, chociaż trzeba będzie również zatrudnić część osób o 

odpowiednich kwalifikacjach.   

- sprawa monitoringu na osiedlu Wiślana - chcemy aby czyszczenie kanalizacji deszczowej na 

całym osiedlu i w ulicy Wiślanej a wiąże się to również z zaostrzeniem norm ochrony 

środowiska; 

- współpraca z miastami partnerskimi z zagranicy - w obecnej kadencji poza wymianą 
korespondencji okolicznościowej nie było większych spotkań; 

- uhonorowanie dyrektor MDK - Pani dyrektor nie może narzekać na uhonorowanie ze strony 

Burmistrza - był dzień Działacza Kultury i pani dyrektor otrzymała wyróżnienie, jak również 
gratyfikację pieniężną; 

- sprawa przełomu przy Przedszkolu Nr 3 - jest to pozostałość po przekopie, które 

wykonywała Telekomunikacja Kolejowa. Było w tej sprawie kilka interwencji, nadal nie jest 

zrobione - będzie ponowna interwencja; 

- przekwaterowanie uciążliwej rodziny z bloku nr 41 - Pan radny doskonale wie, że były tej 

sprawie poczynione czynności z eksmisją. Ażeby można było rodzinę przekwaterować, 
został skierowany wniosek do Sądu, który został rozpatrzony negatywnie; 

- oczyszczenie zatoczki parkingowej przy ulicy Stężyckiej - teren zostanie sprawdzony i jeśli 
jest nieporządek - zostanie bałagan uprzątnięty; 

- sygnalizacja świetlna przy ul. Warszawskiej - na ten temat były już wielokrotnie udzielane 

odpowiedzi. Burmistrz odpowiedział, że czynione są starania w kierunku ujęcia sygnalizacji 

w dokumentacji, która jest opracowywana na modernizację drogi krajowej 48. Nie pomoże 

tu żaden starosta, bo nie jest to w jego gestii i naprawdę czynione są starania, aby ta 

sygnalizacja była; 

- pozostawienie kiosku z prasą na peronie dworca PKP - jest to teren Kolei i ona zawierała 

umowy. Właściciele kiosków, między innymi Pan Wojewódzki byli na rozmowie u 

Burmistrza, i umowa była taka, że jeżeli nie będzie porozumienia z Koleją zwrócą się o 

pomoc, ale do tej pory nikt się do Burmistrza nie zwrócił. Jeżeli właściciele się zwrócą, będą 
przeprowadzone rozmowy; 

- usunięcie trawy z terenów gminnych na osiedlu Wiślana - problem nie dotyczy tylko osiedla 

Wiślana i przy poprzednich punktach było wyjaśnienie dlaczego tak jest, a więc dlatego, że 

było polecenie przerwania koszenia na drogach gminnych i wykoszenie trawy na drogach 

krajowych, nawet jeśli to będzie kosztem braku rekompensaty finansowej; 

- działania w zakresie bezrobocia - dyskusji w zakresie bezrobocia było już dużo i nic z nich 

nie wynikło - dla Burmistrza sprawą oczywistą jest, że aby ograniczyć bezrobocie należy 

zaoferować odpowiednie tereny pod inwestycje i jednym z najważniejszych zadań w tej 

kadencji jest stworzenie takich terenów i ich uzbrojenie; 

- czy i kiedy będzie zastępca burmistrza - obecnie nie ma zastępcy w celu czynienia 

oszczędności, w związku ze zwiększonym zatrudnieniem kadry kierowniczej na 

stanowiskach naczelników, ale zostanie zatrudniony. 

� Dla radnego Krzysztofa Karbowskiego - 
- Błędy w wydawnictwach dotyczące map Dęblina i jednocześnie złe promowanie miasta - 

uwagi odnośnie błędów wydawniczych powinny być zgłaszane w wydawnictwach i może to 

robić radny; 

- Sprzątanie miejsc pamięci narodowej - miejsca pamięci będą sprzątane przez pracowników 

interwencyjnych; 

- Parking dla busów - "busy" są normalnymi użytkownikami dróg i każdy może sobie znaleźć 
parking, inna sprawa, że każdy chciałby jak najbliżej przystanku; 

- Dzikie wysypiska i gałęzie drzew - wykonany zostanie przegląd najpotrzebniejszych spraw  i 

ustalony zostanie grafik, co ekipa interwencyjna będzie robić; 
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- Aktualność strony internetowej - strona internetowa jest aktualna i to bardziej niż w 

minionym okresie; 

- nadmierna prędkość na ulicy Warszawskiej - były w tej sprawie wystąpienia do Policji i na 

ile jest to możliwe patrole są obecne i sprawdzają prędkość. W przyszłości modernizacja 

drogi poprawi bezpieczeństwo na tej ulicy; 

- zdemontowanie ławek na skwerze przy Alei Lotników - ławki nie zostaną zdemontowane , 

natomiast w miarę możliwości będą usuwane zamalowywania i zanieczyszczenia. 

� Dla radnego Waldemara Potyry -  
- Porządek na działce należącej do Policji - Burmistrz jest zdania, że niezależnie od tego do 

kogo należy teren, użytkujący go, czyli funkcjonariusze Policji powinni zadbać o ten teren a 

pomoc od Urzędu będzie 

- Znaki drogowe zamalowane - będzie próba ich umycia, ale pewnie za jakiś czas znowu będą 
zamalowane; 

- Podcięcie drzew na ulicy Staromiejskiej i wycięcie drzewa na ulicy Okólnej - było 

zgłoszenie do Starosty i trzeba czekać na efekt; 

- Realizacja planu Żdżary I a konkretnie poszerzenie uliczki - aby poszerzyć wjazd uliczki 

trzeba wykupić grunty. W najbliższym czasie będzie wystąpienie do właścicielki działki. 

� Dla radnego Tadeusza Oryla  
- Jakie są nadzieje na wykonanie chodnika przy ulicy Jagiellońskiej - Burmistrz powiedział, że 

nie obiecywał tego chodnika i nie obiecuje w tym roku - nie ma nawet starych płyt 

chodnikowych i nie zanosi się żeby były. 

- Wykorzystanie zespołów dęblińskich na Dni Dęblina w celu skromniejszej oprawy - w 

obecnym roku jest skromna oprawa, nie będzie gwiazdy za duże pieniądze  30-40 tys. zł) ale 

za 15 tys. zł, a jeśli chodzi o zespoły dęblińskie, będzie przegląd twórczości niemal 

wszystkich zespołów od godz. 15
00

 do 21
00

 a później występ Patrycji Markowskiej; 

- Remonty dróg na zimno - na ile to będzie możliwe, na ile pozwoli materiał zostanie 

wykonane, ale bez kosztów nie da się tego zrobić; 
- Koszenie traw na boiskach osiedlowych - w ramach zleceń dla MZGK nie były boiska 

ujmowane i jeżeli młodzież nie da sobie rady - będą kosić trawę pracownicy interwencyjni. 

� Dla radnego Andrzeja Banasia  
- Sprawa oświetlenia ulicznego - energia elektryczna bardzo drożeje i w ramach oszczędności 

został skrócony czas świecenia lamp, ale tam gdzie jest prawidłowo ustawiony zegar 

powinno być dobrze. Zostanie sprawdzony komputer ustawiający oświetlenie; 

- czy jest przystanek w planie na Masowie - przystanek w planach jest, ale nie wiadomo, czy 

zostanie zakupiony w tym roku, trzeba zrobić analizę wykorzystania środków na bieżące 

utrzymanie dróg lub oczyszczanie miasta. Burmistrz myśli o zakupie przystanków na 

Masowie i Lotnisku. 

- wykoszenie traw na Osiedlu Podchorążych - będą podjęte działania w celu zadbania o tereny 

będące własnością miasta, między innymi będzie wykoszony teren na osiedlu Podchorążych 

i będzie również nawieziony żużel, jeżeli jest potrzebny; 

- lampa na garażu - trzeba zbadać jaka jest możliwość techniczna zainstalowania lampy i 

olicznikowania jej. Burmistrz obiecał, że postara się, aby to było wykonane; 

- sprzedaż 27 ha od Agencji Mienia  Wojskowego - na dzień dzisiejszy jest informacja , że 

teren jest przeznaczony do sprzedaży, brak nawet wyceny. Urząd trzyma rękę na pulsie i 

gdyby udało się kupić za nieduże pieniądze to warto ten teren kupić; 
- zastoiny wodne na Spacerowej - sprawa była wyjaśniana przez Starostę i obietnica jej 

załatwienia, chociaż osobiście Burmistrz niepokoi się ciągłymi obietnicami i brakiem ich 

spełnienia.    

� Dla radnego Henryka Brożyny 
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- Kiedy będą przetargi oświetlenie na ulicy Spacerowej - Burmistrz powiedział, że podawał 

informację, że na jesień tego roku będzie gotowa inwestycja oświetlenia na ulicy Spacerowej 

a nie, że przetarg odbędzie się w maju, ponieważ inwestycje wiążą się z wpływami do 

budżetu, trzeba je dobrze rozplanować a przetargi na oświetlenie w całym mieście były by 

wykonane w jednym terminie co być może pozwoli uzyskać niższe ceny. Dlatego tez 

przetargi na oświetlenie planowane są w lipcu a wykonanie do końca września. 

- Przejęcie ulic Kowalskiego i Ścibiora - pod koniec ubiegłego tygodnia wpłynęło pismo 

dotyczące wygaszenia zarządu ulicami a starostwo nie chcąc mieć ulic na swoim stanie 

wniosło pismo o zawarcie umowy użyczenia do momentu uprawomocnienia się decyzji o 

wygaszeniu zarządu. Tak więc sprawa jest w tej chwili miedzy miastem a starostwem i 

będzie w najbliższym czasie sfinalizowana; 

- Zgoda na kopertę przy sklepie - nie było takiej zgody ze strony Urzędu Miasta, ponieważ jest 

to teren powiatu, jeżeli radnemu bardzo zależy Urząd zwróci się do Starostwa z zapytaniem 

czy udzielał zgody na wyodrębnienie tego miejsca parkingowego; 

- Oznakowanie poziome ulic - Burmistrz poinformował, że jeżeli nawet w projekcie 

organizacyjnym ruchu drogowego jest przewidziane poziome oznakowanie, to nie znaczy, że 

musi być natychmiast wprowadzone. Projekt ruchu organizacyjnego jest finansowany z 

bieżącego utrzymania dróg i Burmistrz stoi przed dylematem, czy wykonać więcej 

nawierzchni  dróg czy wykonać oznakowanie poziome. Osobiście woli wykonać więcej 

nawierzchni dróg niż oznakowanie, które wystarczy na jeden sezon. Jest zdania, że trzeba 

zebrać więcej środków i zrobić oznakowanie porządnie na kilka lat. 

- Przystanek na ulicy Ścibiora - Burmistrz jest zdania, że przystanek jest tak zniszczony, że 

malowanie mu nie pomoże, dlatego myśli o innym rozwiązaniu. 

� Dla radnego Waldemara Chochowskiego -  
- Zastoiny wodne na ulicy towarowej - ulica Towarowa i ciąg ulic Michalinowska, - Wolności  

- Kościuszki są priorytetowe w wykonaniu o czym była mowa na spotkaniu z Komisją 
Gospodarki Komunalnej Rady Powiatu; 

- Wycięcie drzew na ulicy Towarowej - jest deklaracja dyrektora Kanii, że drzewa te zostaną 
wycięte na jesieni, wtedy kiedy się robi przycinkę i wycięcie drzew; 

- Zespół oceniający stan drzewostanu - było wystąpienie do dyrektorów jednostek 

organizacyjnych aby wokół swoich placówek zrobili przegląd drzew. 

� Dla radnego Stanisława Kopacza 
- Wykoszenie traw na placu zabaw, na którym są zamocowane elementy zabawowe 

zainstalowane przez Urząd Miasta - jeśli będzie wystarczało czasu, to pracownicy 

interwencyjni wykoszą trawę, ale Burmistrz jest zdania, że nic by się nie stało, gdyby plac 

został wykoszony siłami wspólnoty; 

- Oznakowanie poziome - Burmistrz udzielił odpowiedzi przy odpowiedziach dla radnego 

Brożyny. 

� Dla radnego Ryszarda Głodka - Przewodniczącego Zarządu Osiedla Lotnisko  
- Przyspieszenie instalacji monitoringu na osiedlu Lotnisko - sprawa jest w toku ale pewnych 

rzeczy nie można przyspieszyć, są uzgodnienia z Koleją a wiąże się to z przesyłaniem 

danych i montażem urządzeń i programów na komisariacie Policji, co jest dość kosztownym 

przedsięwzięciem (około 20 tys zł); 

- Sprawa dofinansowania siedziby zarządu osiedla - sprawa wymaga przemyślenia. 

� Dla Pani Danuty Krajewskiej - Przewodniczącej Zarządu osiedla  
- Pani wnioski i pytania pokrywają się z wnioskami radnego Oryla - tu Burmistrz powiedział, 

że sprawy ujęte w budżecie będzie starał się wykonać a na pozostałe inwestycje, zgłoszone 

obecnie, nie wystarczy środków. 

� Dla radnego Krzysztofa Karbowskiego -  
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- Podwyższenie krawężnika - sprawa zostanie zbadana i jeżeli fachowcy uznają, że trzeba 

podwyższyć - zostanie podwyższony. 

� Dla Pani Krystyny Żurawskiej - Przewodniczącej Zarządu Osiedla Podchorążych  
- Ulica Balonnna - chodnik i oświetlenie - jeśli chodzi o oświetlenie jest to zadanie miasta a 

jeśli chodzi o chodnik - jest to droga powiatowa, a więc powinien ją wykonać powiat, ale w 

budżecie nie ma tej inwestycji  

- Chodnik i droga rowerowa w ulicy Podchorążych (droga wojewódzka) - Burmistrz 

poinformował, że Urząd Marszałkowski zmienił wcześniejsze ustalenia jeśli chodzi o drogę 
801 - w tym roku będzie rozpoczęcie pełnych prac dokumentacyjnych i w 2010 będzie 

rozpoczęcie pełnych prac inwestycyjnych na tej drodze. Do modernizacji wchodziłby 

odcinek od Borowej do granic województwa. Jeśli chodzi o miasto będzie wykonana 

modernizacja nawierzchni na ulicy Stężyckiej w granicach pasa drogowego na istniejącej 

szerokości.  

 

Po udzieleniu odpowiedzi przez burmistrza Miasta Przewodniczący Rady zapytał, czy odpowiedzi 

udzielone przesz Burmistrza są satysfakcjonujące. Ponieważ nie było żadnych uwag ani pytań, 
przystąpiono do następnego punktu porządku obrad.           

 

 

Ad. pkt 9. 
Zatwierdzenie protokółu z IX i X sesji Rady Miasta. 
 

Ponieważ nie wpłynęły do protokółów żadne uwagi ani wnioski, przystąpiono do głosowania 

zatwierdzenia protokółu IX i X sesji Rady Miasta.  

 

W głosowaniu brało 15 radnych. „Za” przyjęciem protokółów z IX i X sesji było 15 radnych - 

jednogłośnie.  

Rada Miasta przyjęła protokóły z IX i X  sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 10. 

Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady XI sesji Rady Miasta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Protokółowała: 

 

Regina Rodzik  

 

 


